
Trnovska vas. Dvanajsta redna seja 

Sprejeli predlog proračuna 
Kljub temu da so bili nekateri svetniki občine Trnovska vas precej skeptični gle
de določenih povišanj na odhodkovni strani občinskega proračuna v primerjavi s 
preteklim letom, so tega minuli teden soglasno sprejeli. 

Prva in najpomembnejša 
točka 12. redne seje občine 
Trnovska vas je bila obravna· 
va osnutka proračuna za leco 
2008. Ta bo na prihodkovni 
strani znašal 1.496.266 evrov 
na odhodkovni pa 1.744.244 
evrov. za investicije bodo v 
prihodnjem letu namenili 98-
5.897 evrov. Kot je uvodoma 

pojasnil župan občine Trnov· 
ska vas Alojz Benko, so vse 
'pripombe svetnikov upošte
vali in jih vključili v osnutek. 
V primerjavi s preteklim le
tom se je na odhodkovni stra
ni določenih kontov znesek 
precej povišal , kar je nekate
re svetnike zmotilo. Svetnik 
Manfred Jakop je od župana 

Svetniki so soglasno sprejeli predlog proračuna za leto 2008. 

zahteval pojasnilo, zakaj je 
prišlo pri sredstvill, name
njenih za skupno obČinsko 
upravo, do zvišanja z lanskih 
7.238 evrov na 11.966 evrov. 
Benko je pojasnil , da bo del 
teh sredstev - približno pol· 
ovica - občinam v prihodnjih 
letih vrnjen. Pripomba svet
nika Mitje Sušnika se je nana· 
šala na nepreglednost neka· 
terih odhodkov. Kot je dejal , 
SO stroški za reŽijski obrat in 
javne delavce razporejeni na 
več kontih, kar onemogoča 
preglednost, obenem pa je 
dodal, da je znesek namenjen 
tej zadevi precej visok. Po ne· 
kajurni razpravi so svetniki 
kljub nekaterim pripombam 
osnutek proračuna ocenili 
kot sprejemJjiv in ga soglasno 
potrdili. 

Potrdili pa so tudi vlogo 
Komunalnega podjetja Ptuj 
za 12-odstotno pOVišanje 
cene storitev ravnanja z od· 
padki. 
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